
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 549 

 

На 18 юни се проведе заседание на Централната избирателна 

комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от нови и частични избори за кметове на 23 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Димитър Димитров, Севинч  

   Солакова, Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева, 

   Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, Любомир 

   Георгиев, Елка Стоянова 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Цветозар Томов, Цветанка Георгиева 

   и Георги Баханов 

4. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

5. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на нови и частични избори в село 

Коиловци. 

  Докладва: Елка Стоянова 

6. Проект на решение относно промяна в състав на ОИК. 

  Докладва: Красимир Ципов 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Ерхан Чаушев. 

 

Заседанието бе открито в 10,38 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно отваряне на запечатани 

помещения, определени за съхранение на изборни книжа и 

материали от нови и частични избори на 23 юни с докладчик 

госпожа Георгиева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите: Войнов, Матева, Томов, Димитров, Солакова, Георгиева, 

Стойчева, Ганчева, Гергана Стоянова, господин Георгиев, Елка 

Стоянова и аз ще докладвам. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици господин 

Томов и госпожа Георгиева. 

4. Медийни пакети с докладчик господин Димитров. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Госпожо Георгиева, заповядай в точка едно от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТВАРЯНЕ НА 

ЗАПЕЧАТАНИ ПОМЕЩЕНИЯ, ОПРЕДЕЛЕНИ ЗА СЪХРАНЕНИЕ 

НА ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ ОТ НОВИ И ЧАСТИЧНИ 

ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ НА 23 ЮНИ 2024 Г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в моя папка е 

проектът на решение за отваряне на запечатани помещения с цел 

прибиране в тях на книжата и материалите след провеждане на 

новите и частични избори на 23 юни тази година. 

Предлагам на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Разрешава отваряне на запечатани помещения, определени за 

съхранение на изборни книжа и материали от нови и частични 

избори за кметове и общински съветници на 23 юни 2024 г. и след 

втори тур на изборите, в които се съхраняват изборни книжа от 

предходни избори и референдуми. 

Отварянето на помещенията да се извърши не по-рано от 

20,00 ч. на 23 юни 2024 г. съответно 20,00 ч. в деня на втория тур на 

изборите. 

Определянето на помещенията да се извърши със заповед на 

кмета на общината или района съгласно наше Решение № 

1750/10.03.2023 г. от комисия от длъжностни лица, назначени със 

заповед на кмета. 

Новите изборни книжа и материали да се поставят на 

обособено в помещението място, непозволяващо смесването, 

объркването по друг начин или изгубването на изборните книжа и 

материали. 

За извършените действия да се състави протокол, който 

заедно с копие от заповедта на кмета, съгласно Решение № 
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1750/10.03.2023 г. да се изпрати на Централната избирателна 

комисия“. 

Моля да погледнете текста на проекта на решение и ако 

нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3485-МИ/18.06.2024 г. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от ОИК – Хасково, с вх. № МИ-11-80-2, с което ни изпращат 

тяхно решение, с което са заличили кандидат за общински съветник 

за участие в новите избори на 23 юни. 

В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което ги уведомихме за заличения кандидат. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Докладвам приемо-предавателен протокол 

с вх. № МИ-15-354-10. С него съгласно изпратено писмо сме 

предали на „Сиела Норма“ АД смарткарти, флашпамети и 
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кандидатски листи за новите и частични избори на 23 юни – 

докладвам го за сведение. 

Връщам на доклад писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-

15-354-7 и от „Карго-партнер“ с вх. № ЕП/НС-15-1370. 

Припомням, че с тези писма ни молят за достъп до склада във 

връзка с новите и частични избори на 23 юни. Лицата, за които искат 

достъп, са проверени от МВР и ДАНС, поради което предлагам да 

изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, с което да разрешим 

достъпа, както и внасянето в склада на материалите, необходими за 

инсталиране на машините. 

Проектът на писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 (Севинч 

Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

инсталирането на машините за новите и частични избори на 23 юни 

предлагам да изпратим писмо на „Карго-партнер“, с което да им 

укажем да предоставят на „Сиела Норма“ АД 180 броя СУЕМГ, 

които не са използвани на изборите за членове на Европейски 

парламент и за народни представители, както и да ни предоставят 

серийните номера на машините. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

1 (Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, вчера докладвах за запознаване 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-9, с което ни 

изпратиха информационен плакат – листовка, за членовете на СИК и 

ръководство за работа на членовете на СИК. 

Сега с вх. № МИ-15-354-13 сме получили коригирана 

листовка – твърдят, че било техническа грешка. Това е файлът А-4 

брошура в моя папка. Докладвам и нея за запознаване, като по-късно 

ще го върна на доклад. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-306-2/14.06.2024 г. от община Сливен. С това писмо 

община Сливен ни отправя запитване във връзка с наше писмо с изх. 

№ МИ-17-306-1/30.05.2024 г., с което на община Сливен изпратихме 

изпълнителен лист в оригинал заедно с молба в оригинал, подадена 

от          Г.       И.       Г., за изплащане на присъдени разноски по 

изпълнителен лист по решение, с което е осъдена ОИК – Сливен. 

В момента община Сливен ни пита те ли трябва да изплатят 

сумата или кой следва да изплати горепосочения разход, като освен 

сумата по изпълнителния лист в размер на 3 950, лв., ни 

информират, че в общината е постъпило искане от ОИК – Сливен, за 

изплащане на разходите за командировка на член на ОИК – Сливен, 

в размер на 88,21 лв. за процесуално представителство по адм. дело 

№ 1504/2024 г. по описа на Върховен административен съд и молят 

за становище кой да изплати горепосочения разход. 

Колеги, след като ми бъде донесена преписката, която е 

постъпила най-напред при нас, ще ви направя предложение. Засега 

докладвам това писмо за запознаване. 

В тази точка ще ви докладвам и Решение № 

2275/12.06.2024 г. на Административен съд – Пазарджик, което е по 

адм. дело № 654/2024 г., образувано по жалба на госпожа             П. 
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срещу Решение № 143-ЕП/НС от 1 юни на РИК – Пазарджик, което е 

потвърдено с Решение № 3417-ЕП/НС от 5 юни на ЦИК. 

С решението е отхвърля жалбата, подадена срещу решението 

на РИК – Пазарджик, и решението не подлежи на обжалване, така че 

ви го докладвам за сведение. 

Докладвам ви запитване от БНТ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

1459/14.06.2024 г., свързано с видеонаблюдение в секция 

№ 234615023 в София. Зададени са шест въпроса, така че ви 

предлагам да се запознаете със запитването и в по-късната част на 

деня ще обсъдим какъв отговор евентуално да върнем на журналиста 

от БНТ. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

1419/12.06.2024 г. – покана, за гостуване в Телевизия „Евроком“ в 

„часът на избора“, което да бъде осъществено днес, 18 юни.  

Темата е: „Равносметка на изборния процес“ и 

предложението е за съвместно участие на представител на 

Граждански съвет към ЦИК – не знаех, че има такъв, сигурно става 

дума за Обществения съвет към Централната избирателна комисия. 

Докладвам го за сведение, тъй като днес е трябвало да се снима това 

предаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-21-202/18.06.2024 г. Писмото е от Обществения съвет, 

с което ни уведомяват за свикване на редовно заседание на 

Обществения  съвет към ЦИК в четвъртък, 20 юни 2024 г., от 

16,00 ч. и молят за съдействие за осигуряване на помещение за 

заседанието на Съвета. 

Дневният ред включва обсъждане на наблюдението в 

изборния ден на представителите на Обществения съвет и т. 

„Разни“. 
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Предлагам да изпратим писмо до главния секретар на 

Народното събрание, както обичайно постъпваме в такива случаи, с 

молба за осигуряване на зала. 

Колеги, предвид това, че зала № 76а, която е на наше 

разположение, може да бъде ползвана в четвъртък, оттеглям 

предложението си да искаме съдействие от главния секретар на 

Народното събрание и предлагам да осигурим зала № 76а за 

заседанието на Обществения съвет и да изпратим писмо до тях в 

този смисъл. 

Колеги, докладвам ви докладна записка от директора 

дирекция „Администрация“ госпожа          К.                    М. във 

връзка с постъпил финален отчет и сертификати за удостоверяване 

изпълнението на Договор № 15 от 8 май, сключен между 

Централната избирателна комисия и „Нова броудкастинг груп“ във 

връзка с разяснителната кампания за изборите на 9 юни. 

Приложени са документи, удостоверяващи, че договорът е 

изпълнен в предвидените срокове и обем. В докладната записка се 

прави предложени да приемем изпълнението по договора и да 

одобрим подписването на приложения приемо-предавателен 

протокол. 

Предлагам с гласуване да извършим тези две действия – 

приемане на изпълнението по договора и одобряване на приемо-

предавателният протокол, за да бъде подписан и от наша страна. 

Колеги, също така предлагам да упълномощим председателя 

на Централната избирателна комисия да подпише приемо-

предавателния протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

 Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, продължавам със същото 

предложение по отношение на договора с рекламна агенция 

„Дарик“.  

Докладна записка с вх. № ЦИК-25-117/18.06.2024 г. на                   

К.                        М. във връзка с този договор. Приложени са 

документи, удостоверяващи това, че договорът е изпълнен в 

сроковете и обема, предвидени в него. 

Приложен е и приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да приемем изпълнението на договора от 

рекламна агенция „Дарик“, да одобрим подписването на приложения 

приемо-предавателен протоколи  да възложим на председателя на 

Централната избирателна комисия да го подпише. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, или изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, продължавам с докладната 

записка относно изпълнението на договора на БТВ „Медия груп“ с 

вх. № ЦИК-25-114/17.06.2024 г.  

Отново ще кажа, че и при нея са приложени всички 

документи, показващи изпълнението на договора в необходимите 

срокове и обем. 

Предложението ми е същото – да приемем изпълнението на 

договора, да одобрим подписването на приложения приемо-

предавателен протокол за приемането на дейностите по договора и 

да възложим на председателя на Централната избирателна комисия 

да го подпише. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, продължавам с докладна 

записка относно договора с Телевизия „Евроком“ с вх. № ЦИК-25-

112/17.06.2024 г. 

Приложените документи също показват изпълнението на 

договора и предложението ми е същото – да приемем изпълнението 

на договора, да подготвим приемо-предавателен протокол, който да 

бъде подписан от председателя на Централната избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, последната докладна записка 

във връзка с медии относно разяснителната кампания е с вх. № 

ЦИК-25-113/17.06.2024 г. Тя е за договор с Радиокомпания Си Джей.  

Предложението ми е да приемем изпълнението по договора и 

да одобрим подписването на приемо-предавателния протокол, да 

възложим на председателя на Централната избирателна комисия да 

подпише приемо-предавателния протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 



11 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в Административни 

преписки. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, с вх. № ЦИК-16-195-1/17.06.204 г. сме получили 

писмо от господин Кондов, който ни препраща писмо от Брюксел, 

затова, че следващото заседание – 24 поред, на Европейската мрежа 

за сътрудничество в областта на изборите ще се състои на 5 юли. 

Имаме предварителен дневен ред, предполагам, че по-късно ще 

получим и окончателния – докладвам за сведение. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-34-27/13.06.2024 г. сме получили 

предварителния доклад, който, след като се свързахме с Външно 

министерство, които са изпратили този доклад от предварителните 

заключения на Мисията на ОССЕ за оценка на изборите за 

Европейски парламент. Докладът е 20 страници и трябва да решим 

дали да го изпратим за превод. Документът е доста обемист, но в 

него може да се получи сравнително добра и свързана информация 

за това как стоим спрямо другите страни по отделните теми – жени, 

хора с увреждания и така нататък. 

Колеги, ще го изпратя за превод и след получаването, ще ви 

го докладвам отново. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1475 е получено писмо, което се 

нарича „гражданско мнение“. Подателят ни алармира, че едни и 

същи хора стават членове на секционни избирателни комисии и че 

това не е редно – докладвам го за сведение. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1465 е получено писмо от господин 

Стоянов, който се интересува да се направи проверка дали е 
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гласувал през последните пет години. Това е възможно, но изисква 

много усилия – докладвам това писмо за сведение. 

Последното писмо, което докладвам, е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-1312/10.06.2024 г. Госпожа              Т. ни пита колко души са 

упражнили правото си на глас в село Росица, Великотърновска 

област. 

Направил съм справка и линковете към двата протокола – за 

национални избори и за европейски, нуждаят се от редакция, но това 

е смисълът. Тя моли запитването й да бъде по ЗДОИ. Обръщам й 

внимание, че няма как да има запитване по ЗДОИ, ако всичко е 

публикувано на страницата на ЦИК. 

Моля да одобрим изпращането на двата линка и това са 

докладите ми в тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за последващо одобрение ще 

ви помоля да гласуваме изпращането на писма до всички общини с 

приложен списък на секциите, от които секционните избирателни 

комисии са представили протоколи в РИК, приети с одобряване на 

една разписка и за двата избора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, благодарение на колегите от 

деловодството вчера получиха в общините писмото с приложения 

списък. Това доведе до извършване на проверка и в самите 

общински администрации и днес имаме писма с искане за 

допълнителна проверка.  

Такова например е писмото от община Тервел с вх. № 

ЕП/НС-06-1491; от РИК – Добрич, с вх. № ЕП/НС-06-1490-

2/18.06.2024 г.; от РИК – Шумен, с вх. № ЕП/НС-10-

1488/17.06.2024 г.; с вх. № ЕП/НС-12-1487/17.06.204 г. от 

25 Изборен район. 

Има обаждания и от няколко общини, които поставят 

въпросите, включително от община Две могили – вх. № ЦИК-

ЕП/НС-06-1491, и по тях предлагам работно обсъждане, за да можем 

да извършим допълнителна проверка, ако имаме такова решение. 

От община Карлово сме получили запитване кога ще е готов 

списъкът – вх. № ЕП/НС-06-1484/17.06.2024 г., по същия начин вх. 

№ ЕП/НС-12-1481 от председател на секционна избирателна 

комисия във Великотърновски изборен район; вх. № ЕП/НС-12-1482 

от           К.          К., община Балчик; вх. № ЕП/НС-06-

1477/17.06.2024 г. по повод и постъпили при тях запитвания от 

членове на секционни избирателни комисии. 

По същия начин сме получили и от РИК – Враца, с вх. № 

ЕП/НС-10-1486 – всичките тях ги докладвам за сведение. Както ви 

казах, допълнително да обсъдим писмата, в които има посочени 

секции, за които има твърдение, че са представили протоколи без 

грешки, за да можем да извършим допълнителна проверка. 

Във връзка с решението на Централната избирателна комисия 

за допълнително възнаграждение – Решение № 3438 от 7 юни, сме 

получили писмо от министъра на финансите с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-1493/18.06.2024 г. С писмото се иска в срок от 28 юни да 

предоставим списък за всяка една община с предадени протоколи в 



14 

съответствие с решението на Централната избирателна комисия – 

докладвам го за сведение, и след работното обсъждане на 

допълнителните искания, евентуално ще обсъдим и списъка, който 

ще предоставим на министъра на финансите. 

Колеги, за запознаване ви докладвам проект на писмо до 

всички областни управители и до всички районни избирателни 

комисии във връзка с предаването на архива от РИК на областните 

администрации, включително и съхранението на оставения резерв 

ролки със специализирана хартия за машинно гласуване в 

областните администрации – за запознаване и обсъждане на работна 

група. 

С вх. № ЦИК-25-110-1/17.06.2024 г. – докладна записка, във 

връзка с протоколно решение на Централната избирателна комисия 

за приемане на работата по представените отчети по договорите със 

стенографите, които подпомагат дейността на Централната 

избирателна комисия, се представя тази докладна записка с 

предложение за одобряване изплащане на възнагражденията на 

стойност 9351 лв. и полагащите се осигурителни вноски за 

Възложителя в размер на 451,19 лв. или обща стойност в размер 

на 9 802,19 лв. 

Средствата са по план-сметката. Представен е и контролен 

лист към докладната записка. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията по 

договорите със стенографите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладвам ви за запознаване и също 

обсъждане на работна група вх. № ЦИК-МИ-19-416/18.06.2024 г. 

Това е график за съгласуване за предаване на отпечатаните хартиени 

бюлетини за произвеждане на частичните и нови избори на 23 юни. 

Писмото е от Печатницата на БНБ. 

Колеги, с докладна записка вх. № ЦИТ-25-116/18.06.2024 г. 

се предлага извършване на промяна по бюджета на Централната 

избирателна комисия в изпълнение на ПМС № 212 от 13 юни тази 

година за одобряване на допълнителни разходи по бюджета на ЦИК 

с цел обезпечаване изплащането на дължимите суми по договори, 

сключени за компютърна обработка на данните от гласуването, 

изработката на хартиени бюлетини и ролки със специализирана 

хартия, както и осигуряване на машинното гласуване. Увеличението 

на бюджета е в размер на 23 милиона 500 хиляди лева. 

Предлагам ви да одобрим корекцията по бюджета, 

председателят да извърши тази корекция и да уведомим министъра 

на финансите за извършената промяна по бюджета на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЕП/НС-17-24-

1/14.06-2024 г. сме получили писмо от главния секретар на 

Омбудсмана на Република България по повод постъпила жалба до 

омбудсмана във връзка с изпратено запитване до Централната 

избирателна комисия от лицето П.      П. относно определяне на 

възнагражденията на членовете на секционните избирателни 

комисии. Тъй като не е получил отговор, господин             П. е 
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отправил жалба до омбудсмана на Република България по повод, на 

която сме получили това писмо. 

Предлагам ви да изпратим писмо до Петър Петров с копие до 

главния секретар на Омбудсмана на Република България и в 

отговора да посочим, че при определянето на възнагражденията 

Централната избирателна комисия се съобразява с обема на работа в 

съответните избори, включително и със средствата, налични по 

бюджета на държавата за съответната година. Сравнението, което 

господин            П. прави с местните избори, доколкото в местните 

избори се гласува за кмет на община, общински съветници, кмет на 

район, кмет на кметство, в последните избори се гласува за народни 

представители и за членове на Европейски парламент. С оглед на 

това, че няма и промяна в законодателната уредба, имаме в общи 

линии едно повторение на предходни избори и правилата по същия 

начин не се променят. Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. 

Предлагам да го гласуваме и да изпратим отговора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-25-119/18.06.2024 г., са представени изисканите от 

ръководителя на одитния екип от Сметната палата във връзка с 

проверката на годишния финансов отчет за 2023 г. по списък 

документи.  

Предлагам да одобрим предоставянето на посочената 

информация на одитния екип, както са изчерпателно изброени в 

проекта на писмо до ръководителя на екипа. 
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ПРЕДСЕДАТЕ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ ЕП/НС-15-14-89/17.06.204 г. От „Информационно обслужване“ 

АД сме получили във връзка с поисканата от нас информация 

списъка на всички секционни избирателни комисии в страната по 

общини, включително и допълнителен анализ на секциите в 16 

Изборен район. Специално в частта 16 Изборен район е за работно 

обсъждане, доколкото имаме предоставен списък от Районната 

избирателна комисия в 16 Изборен район на тези секции. 

Във  връзка с частичните избори с  вх. № ЧМИ-06-

60/17.06.2024 г. и  вх. № ЧМИ-06-415/17.06.2024 г. от община 

Дулово и от община Несебър сме получили упълномощените лица за 

получаване на хартиените бюлетини, включително заповед от кмета 

на община Борован с вх. № МИ-06-412/17.06.2024 г. във връзка с 

получаването и прибирането за съхранение на изборни книжа и 

бюлетини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви две писма с 

вх. № ЧМИ-06-58/17.06.2024 г. от кмета на община Бойчиновци и вх. 

№ ЧМИ-06-408/17.06.2024 г. от община Панагюрище. И двете писма 

са с искане за указания за отваряне на помещения, в които да бъдат 

прибрани книжата и материалите от изборите – нови и частични, 

които ще бъдат произведени на 23 юни тази година. 

В тази връзка в началото на днешното заседание Централната 

избирателна комисия прие Решение  № 3485, с което урежда реда за 
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отваряне на запечатани помещения, в които се съхраняват изборни 

книжа и материали и указа как те да бъдат отворени в изборния ден 

и в деня на втори тур, за да бъдат прибрани изборните книжа и 

материали от проведените нови и частични избори на 23 юни тази 

година. 

В тази връзка докладвам двете писма за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЕП/НС-06-1308-

38/14.06.2024 г. е постъпила преписка в Централната избирателна 

комисия от ОИК – Божурище, с която се изпраща копие на Решение 

№ 116-МР от 10 юни на ОИК, с което тя обявява за прието 

предложението, предмет на произведения от 9 юни 2024 г. местен 

референдум в община Божурище – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило писмо от госпожа Петрова с вх. № ЕП/НС-17-

1406/12.06.2024 г. В писмото ни сочи, че е дългогодишен участник в 

СИК и прави конкретни предложения към Централната избирателна 

комисия. Докладвам го за запознаване и взимане предвид при 

бъдещи наши решения и анализ. 

Докладвам за сведение преписка, постъпила от ОИК – 

Белица, с вх. № МИ-11-413/17.06.2024 г. Изпратено ни е тяхно 

решение – докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

постъпили от ОЗК – Застраховане, добавък № 3 и добавък № 9 

относно движението на машините и прибирането им в склада. Това е 

с писма с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-1159-4 и ЦИК-ЕП/НС-15-738-

2/14.06.2024 г.  
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Също така докладвам за сведение получено по електронната 

поща писмо със сигнал относно разлепени агитационни материали, 

тоест все още стоящи агитационни материали на спирка в ж.к. 

„Дружба“ София. Този сигнал е направен на 16 юни, което все още е 

в срока, който имат политическите сили, за да премахнат тези 

материали, така че докладвам ви само за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмото с вх. № ЦИК-

НС-17-272/17.06.2024 г. – сигнал, получен в Централната 

избирателна комисия – за сведение. 

Докладвам за запознаване и за приобщаване към папката със 

съответните аналогични писма, писмото свързано с неотчетени 

преференции и разминаване между протокол и разписка от 

машинния вот с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1485/17.06.2024 г. от госпожа 

Благова, която е написала, че е намерила разминаване в отчетените 

резултати от машинното гласуване в секция в 24 Изборен район. 

Предлагам да се приобщи към папката, предназначена за 

последващия анализ на Централната избирателна комисия. 

Предлагам да изпратим писмо на господин        И.           Ц. 

във връзка с поставени от него въпроси.  

Проектът на писмо беше докладван по-рано за запознаване. 

Предлагам да му отговорим във връзка с поставения в неговото 

писмо въпрос с вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-710-15/07.06.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в тази точка. 



20 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Само един доклад имам в 

тази точка във връзка с постъпило с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-1479 

писмо от областния управител на област Стара Загора, с което ни 

изпраща по компетентност преписка във връзка с образуван Акт за 

установяване на административно нарушение от районната 

избирателна комисия. Резолирано е към звено „Правна дейност“ за 

предприемане на последващи действия за изготвяне на проект на 

съответен акт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам вх. № ЦИК-ЧМИ-01-57/17.06.2024 г. – препис от 

Указ № 159 от 14 юни на президента на републиката, с който е 

насрочен частичен избор за кмет на кметство Ковачевци, община 

Самоков, Софийска област на 20 октомври 2024 г. Докладвам го за 

сведение на ЦИК и ще бъде публикуван на интернет страницата, 

където се публикуват и останалите укази с насрочен избор за 

20 октомври 2024 г. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-21-

407/17.06.2024 г. – писмо от Комисията за противодействие на 

корупцията, което е във връзка с водено досъдебно производство 

под съответния номер и конкретни писмени указания на 

наблюдаващ прокурор. Искат да им предоставим заверени преписи 

от решенията за избор на кмет на община Пловдив, проведени през 

2011-а, 2015-а и 2019 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до кмета на 

община Пловдив с копие до Комисията за противодействие на 

корупцията да бъде предоставена исканата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № ЦИК-МИ-08-

271-3/14.06.2024 г. писмо от Софийска градска  прокуратура, с което 

искат спешно да им предоставим информация дали четири лица със 

съответно ЕГН са избрани за членове на Европейски парламент от 

Република България или народни представители в изборите на 

9 юни, както и обявени ли са официално резултатите от изборите по 

смисъла на чл. 160, ал. 1 от Изборния кодекс. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор по 

поставените въпроси от Софийска градска прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте с Вашето предложение за 

промяна в дневния ред. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да гласуваме промяна в дневния 

ред с предложение за нова точка: Проект на решение за предложение 

да президента на Република България за насрочване на частичен 

избор на кмет на кметство Коиловци, община Плевен, област 

Плевен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

това да е точка пета от дневния ред с докладчик госпожа Стоянова. 

Други предложения? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включим нова точка: Проект 

на решение относно промени в ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да е 

точка шест с докладчик колегата Ципов. 
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Има ли други предложения? 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Колеги, предлагам ви да продължим с новата точка – пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО КОИЛОВЦИ, 

ОБЩИНА ПЛЕВЕН. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, с наш вх. № ЧМИ-

11-59 ОИК – Плевен, е уведомила, че на свое заседание на 13 юни с 

Решение № 267 на основание чл. 42, ал. 1, т. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация е прекратила предсрочно 

пълномощията на кмета на кметство село Коиловци, община Плевен, 

област Плевен. 

Към писмото си ОИК е приложила изискуемите документи, 

както и справка-таблица от ГРО Плевен, от която е видно, че броят 

на населението по постоянен адрес на село Коиловци, община 

Плевен към 15 март е достатъчно, за да бъде произведен частичен 

избор за кмет на кметство. 

В този смисъл ви предлагам, тъй като са налице 

необходимите документи и съответните правни основания, да 

гласуваме решение, с което да предложим на президента на 

републиката да насрочи частичен избор за кмет на кметство 

Коиловци, община Плевен, област Плевен. 

Моля да се запознаете с проекта на решение и ако нямате 

бележки, да го гласуваме. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3486-МИ/18.06.2024 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да гласуваме и писмото до 

президента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

номер 5161 ще видите проект на решение относно промени в състава 

на ОИК – Царево, област Бургас. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-409/17.06.2024 г. от Даниел 

Николов, общински координатор на ПП ГЕРБ за промяна в състава 

на ОИК – Царево. 

Предлага се на мястото на Георги Янчев Николов – 

председател на ОИК – Царево, да бъде назначена Елена Димчева 

Димитрова, досегашен член на ОИК, а на мястото на Елена Димчева 
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Димитрова за член на ОИК да бъде назначен Тодор Павлов 

Ямандиев.  

Към предложението са приложени заявление от Георги 

Николов за освобождаването му, декларации по съответните 

текстове от Изборния кодекс, както и копие от дипломите за 

завършено образование на Тодор Павлов Ямандиев и Елена Димчева 

Димитрова. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като председател на ОИК – Царево, област 

Бургас, Георги Янчев Николов със съответното ЕГН и анулира 

издаденото му удостоверение. 

Назначава за председател на ОИК – Царево, област Бургас, 

Елена Димчева Димитрова със съответното ЕГН, досегашен член. 

Назначава за член на ОИК – Царево, област Бургас, Тодор 

Павлов Ямандиев със съответното ЕГН. 

На назначените председател и член да се издадат 

удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3487-МИ/18.06.2024 г. 

 

Продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпила е жалба с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-17-1417-2/14.06.2024 г. от        М.          Н., зам.-

председател на РИК – 23, срещу Решение № 175-ЕП/НС от 

13.06.2024 г. на същата районна избирателна комисия. 

Решението препраща по компетентност на Централната 

избирателна комисия подаден сигнал от            М.               П. срещу 

М. Н. за наличие на несъвместимост и с искане да бъде взето 

решение по изложения казус. 

На свое заседание на 17 юни Централната избирателна 

комисия с протоколно решение остави без разглеждане сигнала. 

Постъпилата пред Централната избирателна комисия жалба 

от Малина Найденова е недопустима на следните основания: 

решението на РИК – 23, не подлежи на обжалване, тъй като с него не 

се създават права или задължения, а преписката се препраща на 

компетентния орган. Освен това за жалбоподателя липсва 

материален и правен интерес от обжалване. 

Предвид това и на база правните основания предлагам на 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Оставя без разглеждане жалбата от Малина Найденова, 

срещу Решение № 175-ЕП/НС от 13 юни 2024 г. на Районна 

избирателна комисия – 23, София.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3488-ЕП/НС/18.06.2024 г. 

 

Господин Димитров, заповядайте в четвърта точка: 
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МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, имам на доклад искания за изплащане на суми по 

сключени договори за усвояване на медийни пакети. 

Тъй като всяко едно искане е придружено от копие на 

договора, фактура, доказателства за изпълнен медиен план, както и 

контролен лист, ще пропускам тези документи и ще съобщавам само 

сумата, за която е постъпило искането, кои са страните по договора 

и след това ще вземем решение за изплащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, извинявайте, само едно уточнение да направим. 

По преписките, които сега ще докладвате, е извършена 

проверка относно изпълнението на договора с всички необходими 

документи, изискуеми по решението на ЦИК за отчитане на 

изпълнението. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Всички те имат приемо-

предавателен протокол, както и материален носител, който доказва, 

че е изпълнен медийният план, какъвто сме одобрили в договора. 

Пропуснах да кажа, че всички те са по медийни пакети, 

свързани с Европейските избори и от тях започваме. 

Първото искане е с вх. № ЦИК-ЕП-18-193 на „168 часа“ 

ЕООД за изплащане на сума от 2 500,00 лв. без ДДС и 3 000,00 лв. с 

ДДС по Договор № ЦИК-ЕП-18-193, сключен между „168 часа“ 

ЕООД и  КП СИНЯ БЪЛГАРИЯ. 

Предлагам да одобрим изплащането на дължимите суми по 

този договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане е с вх. № ЦИК-

ЕП-18-155-3 относно изплащане на медийна услуга на 

Информационна агенция „Блиц“ по договор с ПП „Партия на 

ЗЕЛЕНИТЕ“. 

Сумата, за която е сключен договорът е на стойност 

1 100,00 лв. без ДДС и 1 320,00 лв. с ДДС, за което има представена 

фактура и контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази сума. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-195 между 

Радио „К 2“ и КП СОЛИДАРНА БЪЛГАРИЯ. 

Стойността на искането е 3 920,00 лв. без ДДС или 

4 704,00 лв. с ДДС. 

Представени са всички изискуеми документи, поради което 

предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Постъпило е искане за изплащане 

на фактура, представена от  „ТРУД НЮЗ“ ЕООД с вх. № ЦИК-ЕП-

18-114-2 по сключен договор с коалиция от партии ЛЕВИЦАТА! 
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Представени са материалите, удостоверяващи изпълнението 

на договора, приемо-предавателен протокол и всички останали 

документи, необходими, за да се извърши плащане. 

Стойността на искането е за 4 166,67 лв. без ДДС и 

5 000,00 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-177-3 е 

постъпило следващото искане от „Труд Нюз“ ЕООД за изплащане на 

фактура по договор, сключен с коалиция от партии ЛЕВИЦАТА! и 

издателя. 

Стойността на договора е 825,00 лв. без ДДС или 990,00 лв. с 

ДДС. 

Предлагам да одобри изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-153 е 

постъпило искане за заплащане на фактура от ПИ АР КЛУБ ЕООД 

по договор № ЦИК-ЕП-18-153-2. 

Стойността на фактурата е на стойност 5800,00 лв. без ДДС 

или 6960,00 лв. с ДДС. 
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Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

Представени са изискуемите документи за извършената дейност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания, колеги. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-

9913/13.06.2024 г. е постъпило искане от Студия Чарли филмс ООД 

за изплащане на медийна услуга по договор, сключен с ПП 

„Общество за нова България“. 

Стойността на фактурата е 16 000,00 лв. без ДДС или 

19 200,00 лв. с ДДС. 

Представени са необходимите документи, поради което 

предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-118-

3/14.06.2024 г. е постъпило искане от „Травъл медия груп“ ЕООД – 

издателят на в. „Стандарт“, за заплащане на предизборната 

политическа реклама на ПП „Общество за нова България“. 

Представена е фактурата, наличен е контролен лист, налице 

са и всички останали документи, включително копие от 

удостоверяващи изпълнението на медийния план. 



30 

Стойността на фактурата е 8 333,33 лв. без ДДС или 

10 000,00 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Имате ли предложения за допълване на дневния ред? Няма. 

Продължаваме с доклади в точка Медийни пакети. 

Господин Димитров, продължете Вашите доклади от 

предиобедната част. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-154 е 

постъпило искане за изплащане на част от медиен пакет от Пи Ар 

Клуб ЕООД – ABCNews. Договорът е сключен между „Партия на 

зелените“ и Пи Ар Клуб, който е носител на правата на ABCNews. 

Стойността на фактурата, която са издали, е на стойност 

6650,00 лв. без ДДС или 7980,00 лв. с ДДС. 

Представени са всички изискуеми документи, поради което 

предлагам да одобрим това плащане. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-184 е 

постъпило искане от „Травъл Медия груп“ – издателят на в. 

„Стандарт“ , за изплащане на сума по договор с коалиция от партии 

„Солидарна България“. 

Сумата, за която е направено искането, е на стойност 

2500,00 лв. без ДДС или 3000,00 лв. с ДДС. 

Представени са изискуемите документи, включително и 

контролен лист. Наличен е приемо-предавателен протокол, както и 

доказателства за изпълнената услуга. 

Предлагам да одобрим това плащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-18-120 е 

постъпило искане от „Травъл Медия Груп“ ЕООД по договор, който 

са сключили с ПП „Ние идваме“, за изплащане на фактура на 

стойност 2500 лв. без ДДС или 3000 лв. с ДДС. 

Налични са всички изискуеми документи, включително 

приемо-предавателен протокол, поради което предлагам да одобрим 

изплащането на тази фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП-18-173 е 

постъпило искане от „Фреш Радио груп“ ЕООД за изплащане на 

фактура на стойност 2833,33 лв. без ДДС или 3400,00 лв. с ДДС. 

Фактурата е издадена по договор, сключен с ПП „Глас 

народен“. 

Имаме представени материални носители, доказващи 

изпълнението на договора, контролен лист, оригинала на фактурата, 

поради което предлагам да одобрим изплащането на сумата 3400,00 

лв. с ДДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-548-3 е 

постъпило искане от „Травъл Медия Груп“ ЕООД – в. „Стандарт“, за 

извършени услуги по договор, сключен с ПП „Общество за Нова 

България“. 

Договорът е сключен за сума от 12 500, 00 лв. без ДДС или 

15 000,00 лв. с ДДС. 

Наличен е контролен лист, оригиналната фактура и всички 

документи, доказващи изпълнението на договора, включително и 

приемо-предавателен протокол. 
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Предлагам да одобрим изплащането на 15000 лв. по този 

договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате  ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-141-

3/13.06.2024 г. е постъпило искане от Радио „Енерджи“, по договор, 

който P 22 ЕООД е сключила с ПП „Партия на ЗЕЛЕНИТЕ“. 

Наличен е сертификат за извършване на услугата, приемо-

предавателен протокол и фактура, която е на стойност 2681,85 лв. 

без ДДС или 3218,22 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобри изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по това предложение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-219-

3/12.06.2024 г. е представено искане и фактура за изплащане по 

медиен пакет на коалиция „Синя България“, сключен с „168 часа“ 

ЕООД. 

Представени да документи, доказващи изпълнение на 

услугата, както и приемо-предавателен протокол, контролен лист. 

Предлагам да одобрим изплащането на 2500 лв. без ДДС и 

3000 лв. с ДДС по този договор. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-427 е 

постъпило искане от „168 часа“ ЕООД за изплащане на част от 

фактура по сключен договор с коалиция от партии „Синя България“. 

Стойността на сключения договор е 5400 лв. без ДДС или 

6480 лв. с ДДС. 

Представени са необходимите сертификати, приемо-

предавателен протокол, контролен лист, поради което предлагам да 

одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-407 е 

представена фактура, издадена от Агенция „С-Фактор.БГ“ ЕООД за 

изпълнение на медиен план по сключен договор с коалиция от 

партии „Синя България“. 

Стойността на фактурата е 4166,67 лв. без ДДС или 5000 лв. с 

ДДС. Представени са всички документи, материални носител, 

удостоверяващи изпълнение на услугата, приемо-предавателен 

протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-142 е 

постъпило искане за изплащане на фактура, представена от Радио 

„Нова Нюз“, по договор, сключен между радиото и ПП „Партия на 

ЗЕЛЕНИТЕ“ . 

Стойността на фактурата е 925,30 лв. без ДДС или 1110,36 лв. 

с ДДС. 

Имаме всички документи, удостоверяващи извършването на 

услугата, материални носители, приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-НС-18-140-

3/13.06.2024 г. е постъпило искане за изплащане на фактура за 

сключен договор между БГ РАДИО и ПП „Партия на ЗЕЛЕНИТЕ“ 

на стойност 2040,60 лв. без ДДС или 2448,72 лв. с ДДС. 

Налични са документите, които са необходими, за 

извършване на плащането. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, продължаваме с доклади в Административни 

преписки. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-14, с което ни изпращат за 

одобрение транспортния план за новите и частични избори на 23 

юни. 

Предлагам с писмо до всички общински избирателни 

комисии да изпратим транспортния план с указание да го съгласуват 

до 10,00 ч. на утрешния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмата с вх. № 

МИ-15-354-9 и вх. № МИ-15-354-13, с които „Сиела Норма“ АД е 

представила информационен плакат и листовка за членовете на СИК 

и ръководство за работа за членовете на СИК. 

След като бяха обсъдени на работна група, предлагам да ги 

одобрим и да уведомим за това „Сиела Норма“ АД с писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“ АД с вх. № МИ-15-354-15. С него ни предоставят за 

частичните местни избори на линк симулатор за машинно гласуване. 

Това не е по договор, така че го докладвам за сведение и 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Докладвам ви преписка, разпределена 

на колегата Ципов, от Окръжна прокуратура – Пловдив, Окръжен 

следствен отдел с вх. № ЦИК-ЕП/НС-08-1009-2/18.06.2024 г. 

Във връзка с провеждане на разследване по досъдебно 

производство от Окръжна прокуратура – Пловдив, са изискани 

документи, както следва: официална справка относно това дали лице 

с три имена и посочено ЕГН е регистриран като народен 

представител за участие в изборите на 9 юни 2024 г. и още не е 

получен отговор до Окръжен следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Пловдив, и поради ограничения срок на разследване, 

желаят отговорът да им бъде предоставен незабавно. 

Във вътрешната мрежа има подготвено писмо в папката на 

колегата Ципов, с което ги информираме, че с наш изходящ номер 

от 4 юни сме им предоставили информация, че посоченото лице не е 

регистриран като кандидат за народен представител или за член на 

Европейския парламент от Република България в изборите на 9 юни. 

Моля да го подложите на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият ми доклад е с вх. № НС-08-

218/06.06.2024 г. От Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел във връзка с разследване по досъдебно производство ни молят 

да им предоставим информация и заверени копия на документи – 

подробно са описани в писмото.  

Става въпрос за получени гласове на ПП ДПС в избирателен 

район Велико Търново, село Майско на изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. и какъв е броят на получените 

гласове от кандидата за народен представител            Г.           Д. с 

посочено ЕГН на изборите за народни представители също на 

2 април 2023 г. и получените гласове за преференция „116“ на ПП 

ДПС в село Майско, както и дали посоченото лице на изборите за 

народни представители за Четиридесет и деветото народно събрание 

е избран за народен представител. 

Подготвен е отговор във вътрешната мрежа. Подготвили сме 

и заверени преписи от документи, подробно описани в отговора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, вх. № ЕП/НС-10-

1461/14.06.2024 г., а оригиналът е дошъл на 17 юни 2024 г. в 

Централната избирателна комисия. Предполагам, че това е отговор 

по наш изходящ номер ЦИК-ЕП/НС-17-13-04-1/13.06.2024 г. ни 

изпраща цялата преписка РИК – Габрово. 

По подаден сигнал от 9 юни 2024 г. от         Д.              П., 

кандидат за народен представител, подадено първо до РИК и копие 

до ЦИК, колегите са ни го написали, срещу Решение № 109-ЕП/НС 
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от 9 юни 2-24 г. на РИК – Габрово – аз не виждам никъде жалба 

срещу това решение – просто са ни изпратили целия протокол и 

цялата преписка по подаден сигнал от посоченото лице, кандидат за 

народен представител, който е подал сигнал, че се провежда 

предизборна агитация в изборния ден от квотата на ПП ВМРО – 

раздава и предлага агитационни материали на същата партия; че е 

бил застъпник на тази партия; разположил е агитационни материали 

в близки магазини и заведения, включително и в изборното 

помещение. 

Видно от преписката, колегите са извършили проверка на 

място и са се произнесли с протоколно решение по протокол № 20 

от 9 юни 2024 г. Решението е № 109-ЕП/НС от 9 юни 2024 г. след 

извършена проверка и установено с констативни протоколи. 

Установено е, че подаденият сигнал до тях е неоснователен, 

недоказан и го оставят без уважение. Отново казвам, не виждам 

никъде жалба срещу това решение, поради което предлагам 

преписката с този вх. номер да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-54 от 14 юни 

2024 г. от Столична дирекция на вътрешните работи, Трето РУ са ни 

изпратили материали, свързани с различни данни, получени в Трето 

РУ при СДВР по повод изборния процес на 9 юни за отношение по 

компетентност. 

Пред вид факта, че не са установени данни за извършени 

престъпления от общ характер са приложени докладни записки от 

полицейски служители и удостоверения за оказано съдействие, 

които са в оригинал – наличие на билборд близо до изборно 

помещение на бул. „Сливница“ и бул. „Христо Ботев“; че не 

работела машината. 

Уважаеми колеги, предлагам да останат тези сигнали и тази 

обобщена справка от Трето РУ за сведение, като в оригинали тези 

докладни записки да се върнат на СДВР, Трето РУ на МВР. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, вх. № ЦИК-МИ-08-

385/12.06.2024 г. от Районна прокуратура – Кърджали, ТО – 

Крумовград, са ни изпратили постановление за отказ за образуване 

на досъдебно производство по отношение на едно лице, гласувало в 

нарушение на правилата на Изборния кодекс с посочено ЕГН и 

постоянен адрес. Лицето е била с този постоянен адрес, настоящ 

адрес – Република Турция, завърнала се на 04.04.2024 г. и е 

получила предложение за член на секционна избирателна комисия в 

Бяла поляна, община Кърджали. Тя се е съгласила, била е член на 

СИК в Бяла поляна; попитала е дали може да гласува там като член 

на комисията, въпреки че там не й е постоянният адрес, а, както 

казах, настоящият е в Турция. 

След като получила тяхното съгласие, решила да гласува, 

подала си е гласа, попълнила е декларация, въпреки че е била в 

списъка на заличените лица от избирателните списъци, е дописана в 

избирателния списък, попълнила е декларация на избиратели, 

вписани в допълнителната страница, че няма да гласува и не е 

гласувала в друга секция. 

В обясненията си лицето е посочило, че изрично е питала 

председателя и останалите членове на комисията дали може да 

гласува и след тяхното разрешение е гласувала, без да знае, че няма 

право. 

Описани са всички членове и алинеи от Закона за 

гражданската регистрация, разпоредбите на Изборния кодекс – чл. 

396. Установено е, че подписът е на лицето, гласувало. 
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Прокуратурата счита, че не може да се вмени вина на 

посоченото лице, поради това, че тя е упражнила избирателното си 

право без да е познавала правилата за гласуване на местните избори 

през2023 г. Оставила е личната си карта, за да може компетентният 

орган СИК да прецени дали да я допуснат или не. Получила е 

разрешение и е гласувала, доверявайки се на длъжностните лица, 

които именно е следвало да следят за спазването на закона при 

провеждането на местните избори. Именно тези лица следва да 

познават в по-голяма степен в сравнение с всеки гласоподавател, в 

някои случаи и неграмотен, правилата за гласуване на местни избори 

съгласно Изборния кодекс – кои лица имат право да гласуват. 

Прокуратурата счита, че не може да бъде държано отговорно 

лицето, и то за извършване на престъпление, поради това че 

длъжностните лица от избирателната комисия в село Бяла поляна, 

община Кърджали, са нарушили служебните си задължения и са 

позволили на същата да гласува. Наказателна отговорност не е и е 

недопустимо да бъде функция и последица от чужди неправомерни 

действия – интересни изводи. 

Според мен непознаването на закона не оправдава 

извършването на определено действие или бездействие. 

Предлагам да не се обжалва и да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: С вх. № ЦИК-МИ-08-394/13.06.2024 г. 

сме получили отказ за образуване на наказателно производство от 

11 юни на прокурор при Районна прокуратура – Пазарджик, също с 

интересни мотиви. 
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По отношение на едно лице с посочено ЕГН от село 

Драгиново, което е гласувало в избирателна секция в село 

Драгиново, дописано в допълнителна страница на основния 

избирателен списък, а същевременно срещу лицето в списъка на ГД 

ГРАО е отбелязано „н.а. извън България (Испания)“. Била е със 

семейството си преди около 10 години, след смъртта на съпруга й се 

завръща в България и живее в село Драгиново. Гласувала е в 

секцията, не я е имало в списъка, попълнила е декларация, гласувала 

е, заявила е, че не е гласувала на тези избори на друго място. 

Прокуратурата излага мотиви само относно това, че лицето 

не е гласувало два пъти и няма доказателства да е упражнило 

избирателното си право два пъти при един и същи избор, тоест не е 

осъществено престъпление по чл. 168, ал. 2. На това основание не 

следва да се образува досъдебно производство. Има и мотиви, че 

лицето има настоящ адрес в България, тоест че не е имало право да 

гласува по чл. 168, ал. 1 и на това основание, че няма данни за 

гласуване два пъти, отказва да образува наказателно производство 

по тази преписка. 

Предлагам също да не се обжалва. Преписката е образувана 

по чл. 168, ал. 2 и в тази насока не са събрани доказателства за 

извършено престъпление по този текст от Наказателния кодекс. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: С вх. № ЦИК-МИ-08-395/13.06.2024 г. 

от Районна прокуратура – Благоевград, имаме отново отказ за 

образуване на досъдебно производство по отношение на едно лице, 

гласувало без да има това право, предвид липсата на уседналост в 

страната през последните шест месеца. 
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На 29 октомври 2023 г. и на 5 ноември 2023 г. в село Долно 

Осеново е регистрирано посоченото лице по постоянен адрес. В 

продължение на 15 години живее и работи в Португалия и Белгия, 

прибира се по време на платените годишни отпуски. Упражнил е 

правото си на глас на 29 октомври като е бил дописан в 

избирателния списък и е подал декларация, дописан е в списъка под 

№ 400. 

След преценка на събраните доказателства прокуратурата 

счита, че извършеното деяние не представлява престъпление и се 

налага правен извод за наличие на предпоставки за приложение на 

чл. 9, ал. 2 от НК поради явна незначителна степен на обществено 

опасно извършеното деяние. 

Излагат се доводи, че лицето е с чисто съдебно минало, не е 

извършил деяние по смисъла на чл. 313 от НК, доколкото същият не 

е декларирал настоящ адрес и в тази връзка не са посочени неверни 

данни в декларацията. Липсва умисъл за извършване на 

престъпление поради допускането на лицето да гласува, доколкото 

го познават членовете на СИК като жител на селото и са извършили 

дописване, с което са го допуснали да гласува.  

Считам, че е налице чл. 24, ал. 1, т. 1 от НПК за прекратяване 

на наказателното производство и го прекратява на това основание. 

Предлагам да не се обжалва с оглед на изложените доводи с 

постановлението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Вх. № ЦИК-МИ-08-396/13.06.2024 г. – 

интересен казус. Постановление на отказ да се образува досъдебно 

производство на прокурор от прокуратура Пловдив. 

Преписката е била образувана по подаден сигнал от         С.               

А.          Ч.           до началника на Районно управление при РУ на 

МВР – Пловдив. В същия са били изнесени данни за евентуално 

извършено престъпление по чл. 167, ал. 1 от НК. 

На 9 юни 2024 г. жалбоподателката Борисова е посетила 03 

СИК, община Съединение в град Съединение. Там й било отказано 

да гласува и като причина за това членовете на комисията й 

посочили, че фамилното й име, отбелязано в личната й карта не 

отговаряло на фамилното име, посочено в изборния списък, 

изпратен в секцията за гласуване. Всички останали данни на 

жалбоподателката обаче съвпадали. 

Когато жалбоподателката е подала личната си карта в СИК 

03, за да гласува, е установено, че в списъка е била записана с 

фамилното име Ч. Така се е стигнало до телефонен разговор и 

впоследствие й е било обяснено, че няма да бъде допусната да 

гласува заради несъответствие с фамилията. 

Във връзка с това несъответствие жалбоподателката посочва, 

че през месец февруари 2023 г. е сключила граждански брак в 

Република Турция, а след това е предоставила в община Съединение 

легализиран превод на брачното удостоверение, издадено от 

турските власти, и че не е знаела, че фамилията й е била сменена в 

Република Турция, където изрично е заявила, че не желае да се 

сменя фамилията й и е останала с убеждение, че фамилията й  не е 

била сменена. 

С оглед на установените данни комисията е взела решение, че 

по тази причина жалбоподателката нямала право да упражни своя 

вот. Различие в имената в изборния списък и в личната карта.  

При направена справка от ГРАО се установява, че е сключила 

брак 28 февруари 2023 г. Жалбоподателката обяснява, че след 

промяна на фамилията е трябвало да си смени личните документи. 
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От СИК й обясняват, че поради тази причина личните документи на 

същата са невалидни, поради което й е било отказано да гласува. 

Предоставила е копие на свидетелството за граждански брак на 

турски език и лицензиран превод, и справка от ГРАО. Това е бил 

мотивът на СИК № 03 в община Съединение да не допусне същата 

да гласува. 

В резултат на тази проверка не са били събрани никакви 

данни за извършено престъпление от общ характер по смисъла на 

чл. 167 от НК – за да е налице извършено престъпление от общ 

характер, е необходимо всички признаци както от обективна, така и 

от субективна страна, които характеризират деянието като такова, да 

са били осъществени. В случая считат, че не са осъществени от 

обективната страна на състава на престъплението, което води до 

липса на съставомерност, респективно до липса на престъпление. 

С оглед резултатите от проверката не са установени данни 

противозаконно да е попречено на жалбоподателката да упражни 

правото си на глас, доколкото тя сама не е предприела съответните 

действия, за да приведе личните си документи в съответствие със 

законовите изисквания. 

Въз основа на изложеното дотук прокуратурата постановява 

отказ за образуване на досъдебно производство по прокурорска 

преписка със съответния номер. 

Считам, че този интересен факт или казус, който по някакъв 

начин трябва да бъде анализиран от страна на Централната 

избирателна комисия с евентуално писмо до общините, тъй като 

жалбоподателката, първо, твърди, че не е искала да си смени 

фамилията, на второ място, е подала съответните документи в 

съответната община и там са сменили фамилията без нейно съгласие 

и знание, а личните документи, мисля, че едно удостоверение за 

идентичност на имената на лицето, би могло да изиграе съответната 

роля, тъй като всички останали данни на жалбоподателката с 

изключение на фамилното име, са били идентични. 
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Мисля, че този казус е показателен за действията както на 

някои общини, така и на съответната секционна избирателна 

комисия, за разлика от членовете на ЦИК, които извън микрофона, 

бързаха да приключим доклада. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Предлагам постановлението да не бъде 

обжалвано, тъй като мотивите в същото са правилни и 

законосъобразни, че не е налице престъпление, но считам, че има 

нарушение от страна на СИК и от служба ГРАО при съответната 

община. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвах за запознаване в 

първата част на заседанието проект на писмо до всички областни 

управители и до всички районни избирателни комисии във връзка с 

предаването на архива от страна на районните избирателни комисии 

за съхранение в областните администрации, както и относно 

съхранението на ролките със специализирана хартия, които са 

оставени в областните администрации – знаете, че за някои области 

предвидихме резерв, който се съхранява в съответната областна 

администрация. 

В тази връзка връщам на доклад вх. № ЕП/НС-05-

1439/13.06.2024 г. на областния управител на област Стара Загора. 

Докладвах за сведение конкретното писмо и евентуално за 

обсъждане за общи указания до всички областни управители. 
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В конкретния случай областният управител на област Стара 

Загора поставя въпроса дали за преместване от помещение, в което в 

момента се съхраняват ролките със специализирана хартия в друго 

помещение, може по аналогия да се приложи Решение № 1750 от 

10 март 2023 г. на Централната избирателна комисия. 

Това, което искам да помислим малко по-внимателно е 

относно изготвянето на описа и подписването за районната 

избирателна комисия. Предвидено е в този проект протоколът да се 

подпише от председател, секретар и член на районна избирателна 

комисия от различни партии и коалиции, а от страна на областния 

управител – от длъжностни лица, определени със заповед на 

областния управител. И дали копие от протокола да се изпрати на 

ЦИК – това стои като въпрос. 

Предложението в проекта е, когато е целесъобразно ролките 

да бъдат преместени, да се приложи по аналогия т. 2.2. от Решение 

№ 1750 от 10 март и преместването да се извърши при предаването 

на изборните книжа и материали от районната избирателна комисия 

по реда на чл. 296 от Изборния кодекс. 

При всички случаи изборните книжа и неизползваните ролки 

за машинно гласуване да се съхраняват или в запечатано помещение, 

или в запечатана каса, като за всяко разпечатване и отваряне на 

помещението, съответно на касата, определените длъжностни лица 

да съставят протокол и отново стои въпросът дали копие от този 

протокол да се изпраща в Централната избирателна комисия. 

Документацията на РИК се съхранява до следващи избори от 

същия вид. Отговорност за съхранението носи областният 

управител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по проекта. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във връзка с обобщената 

информация за получени отговори или получени писма от общините 

в страната в отговор на указанията, които са дадени от Централната 

избирателна комисия за унищожаване на неизползваните  ролки със 

специализирана хартия от априлските избори за народни 

представители и за общите местни избори на 29 октомври 2023 г. 

справката е публикувана във вътрешната  мрежа – справката е 

изготвена още преди изборния ден, остана за допълнително 

обсъждане след изборите. Списъкът е публикуван във вътрешната 

мрежа, както и проект на писмо до кметовете на общини, от които 

нямаме отговор съгласно този списък. 

Предлагам ви да изпратим писмо с искане да ни предоставят 

информация за изпълнението на указанията на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с постъпило 

писмо в ЦИК с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1470/17.06.2024 г. от РИК – 

Велико Търново, към тяхното писмо е приложено искане от 

председателя на партия $Народна партия истината и само истината“. 

Искането е да му бъдат предоставени на хартиен носител и с 

печат на Районната избирателна комисия всички протоколи на 

секционни избирателни комисии от изборите на 9 юни за членове на 

Европейски парламент и за народни представители, намиращи се на 

територията на РИК – 04, Велико Търново. 
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В придружителното писмо районната избирателна комисия 

обръща внимание, че оригиналите на протоколите на секционните 

избирателни комисии са предадени по реда на Изборния кодекс на 

Централната избирателна комисия и в тази връзка ни препращат 

искането. 

Подготвен е проект на писмо до председателя на „Народна 

партия истината и само истината“, че всички тези  протоколи са 

сканирани и са публикувани на интернет страницата на Централната 

избирателна комисия в рубрика „Резултати“, Раздал „Избори за 

членове на Европейски парламент и народни представители на 

9 юни“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта-отговор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмото с 

приложен график за предаване на хартиените бюлетини за 

частичните и новите избори предлагам да изпратим писмо до 

Печатницата на БНБ с копие ди министъра на финансите и до МВР 

за съгласуване на този график. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 



50 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: В тази връзка до ОИК и до кметовете 

на общини с насрочени нови и частични избори на 23 юни 

предлагам да изпратим писмо с указание, че след получаване на 

бюлетините от Печатницата на БНБ, може да получат ролките със 

специализирана хартия за машинно гласуване от Централната 

избирателна комисия на адреса на ЦИК. Протоколите за получаване 

на ролките да предвидим да се подпишат от упълномощените лица 

за получаване на бюлетини, а в случай че няма изрично 

упълномощаване за получаване на ролките със специализирана 

хартия, това да не е проблем и да не се налага нарочно заседание на 

ОИК или издаване на нова заповед на кмета на съответната община. 

да става ясно, че е достатъчно да бъдат упълномощени за получаване 

на хартиените бюлетини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 1 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

проект на писмо до всички общински избирателни комисии във 

връзка с публикуването на информация за броя на гласувалите в 

изборния ден. Да укажем на общинските избирателни комисии да 

публикуват информацията на страницата си в рубрика „Съобщения“, 

а данните да бъдат събирани от общинските администрации и така 

да се предоставят на ОИК. Писмото, както обикновено, съдържа и 

указание за представяне на протоколите от първия тур, съответно 

втория тур на следващия ден след 9,30 ч. в ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо вх. № ЕП/НС – да, 

както се казва, трябва да има баланс – на бързо докладване, бавно се 

гласува. 

ЕП/НС-10-1478/17.06.2024 г. РИК – Бургас, ни изпращат 

оригиналите на секционните протоколи от моторен кораб „Дружба“, 

секция № 344. 

Предлагам ви да бъдат приобщени към документите на РИК – 

Бургас. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви предложа да вземем 

протоколно решение и да изпратим писмо до районните избирателни 

комисии да извършат проверка на база на изпратената от нас 

информация по отношение на това дали всички секционни комисии, 

които са предали протоколи, приети без забележка от първия път, 

фигурират в списъците, които сме им изпратили. 

Молбата ми е свързана с това, че от сутринта имаме няколко 

обаждания от членове на секционни избирателни комисии, които 

твърдят, че се намират в списъка. Много е възможно да има и 

такива. 

Моля да гласуваме писмо до районните избирателни комисии 

да извършат проверка дали всички секционни избирателни комисии, 

предали безгрешни протоколи, фигурират в списъците, които сме им 

предоставили като информация, като писмото бъде изпратено днес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението за изпращане на писмо до 

районните избирателни комисии да извършат допълнителна 

проверка във връзка със списъка със секционните избирателни 
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комисии, чиито протоколи са приети в изчислителните пунктове с 

една разписка. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се към точка трета: Доклади по дела, жалби 

и сигнали. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, получено е писмо 

от господин Таслаков, назовано сигнал, с вх. № ЕП/НС-09-1429-2, в 

което писмо господин    Т. иска да бъде уведомен има ли 

произнасяне по негова жалба със същия входящ номер, но без 

индекс, която докладвах в заседанието на 14 юни. Следва 

изречението: моля същата да се счита за жалба, както е озаглавена. 

Ще припомня, че това беше практически сигнал, в който се 

съобщаваше, че имало несъответствие между протоколите на РИК и 

публикуваните от ЦИК в 15 секции.  

От проверката, която направих, не установих нито едно 

несъответствие, поради което предложих, което беше възприето от 

Комисията, защото нямаше други предложения, да остане този 

сигнал за сведение. 

Предлагам и сегашното писмо да остане за сведение, защото 

не виждам какво може да отговорим по него. Става дума за подаден 

сигнал, който съдържа невярна информация и не виждам какво 

друго можем да направим. Направих това по телефона, помолих го 

да изпрати нещо конкретно. Беше изпратена една секция, където 

също нямаше никакви несъответствия. 

Ако няма други предложения, да продължа. 

Също за сведение докладвам жалба от зам.-председател на 

секционна избирателна комисия в Мадрид, Испания в секция № 
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320480228. Госпожата ни сигнализира за нарушение в работата на 

член на секционната избирателна комисия, в която е работила в 

изборния ден. 

Направих проверка дали нещо е отразено в протокола на 

секционната избирателна комисия. Няма нищо отразено, нито 

особено мнение. Имаме един човек, който сигнализира доста далеч 

от изборния ден и просто няма как да бъдат проверени твърденията 

му, поради което докладвам за сведение. 

Още един сигнал, назован „жалба“ от испанска секция № 222. 

Има доста дълъг текст, в който има обвинение за нарушение в 

изборния ден от страна на членове на комисията, нейния 

председател, както и двама членове. 

Сигналът е четири страници и не мога да го преразкажа – 

доста бавно би било. Ще кажа какви проверки направих. Същият 

сигнал е подписан от зам.-председател, секретар и член на 

комисията. Действително в протоколите от тази секция има особено 

мнение, подписани са протоколите с „особено мнение“ зам.-

председателя на комисията, от чието име е изпратен и този сигнал. 

Самото „особено мнение“ обаче не е изпратено по ВКП заедно с 

документацията на секцията, но не е ясно дали изобщо е написано, 

поради което отново не виждам факти, които да позволят проверка 

на твърденията в този сигнал – докладвам и него за сведение. 

Последното, което искам да докладвам, е във връзка със 

сигнал с вх. № ЦИК-НС-09-239/13.06.2024 г. – сигнал от госпожа 

Таня Андреева, по който Комисията взе решение.  

Във връзка с този сигнал има запитване от „Свободна 

Европа“: „Понеже подготвяме кратък материал за случая с 

преференциите на кандидат депутата           Т.           А., бихте ли 

посочили мотивите на Комисията да откаже повторно преброяване 

на бюлетините“. 

В тази връзка съм подготвил отговор, който ви моля да 

видите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по писмото с проектен номер 

10643, като тук може би е добре да се обърне внимание в отговора, 

че в Изборния кодекс не е разписан законов ред, съгласно който да 

се извършат посочените в писмото действия в Централната 

избирателна комисия. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за четвъртък, 20 юни 2024 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в15,48 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


